

GEBRUIKSAANWIJZING SMART AUTOMATIC FISH FEEDER

GEBRAUCHSANWEISUNG SMART AUTOMATIC FISH FEEDER

MODE D'EMPLOI DU SMART AUTOMATIC FISH FEEDER

USER INSTRUCTIONS SMART AUTOMATIC FISH FEEDER

ИНСТРУКЦИЯ ПО ЭКСПЛУАТАЦИИ КОРМУШКИ ДЛЯ РЫБ





GB INSTRUCTIONS FOR SMART AUTOMATIC FISH FEEDER

It is essential to feed all kinds of pond fish sufficiently and regularly. It will be for the benefit of their growth, range of colouring as well as health. The Smart Automatic Fish Feeder will feed your fish in proportion to the setting 1 to 6 times a day. The quantity of feed per feeding time can be adjusted to the number of fish in a pond.

INSTALLATION

Install the Fish Feeder in a suitable place over the pond. To this end you can use the bracket supplied along (A). If you want, you can also hang the Fish Feeder over the water of the pond using a strong line (B). Optionally a stainless steel peg with rod is to be had (C).

Open the cover of the timer (D) and insert the batteries (1) supplied along. On these AA batteries the Fish Feeder will operate ca. 8 weeks, subject to the number of feeding times. Now set the timer with help of the black knob (2) in such a way that the local time is consistent with the black indicator (3). Always turn clockwise. Adjust the feeding times (max. 6) by pressing the little green pins outward. Check whether the pins have been adjusted according to the number of feeding times wanted.

Open the second cover (E) and turn the black knob (4) on the feeding container anticlockwise. Open the container (5) and fill it with feed. Put the container back in the Fish Feeder and be sure that the marking 'UP' is pointing upward. The quantity of feed per feeding time can be adjusted by enlarging or reducing the dosing opening (6). Check in a dry setting up whether the quantity of feed per feeding time is in accordance with your wishes. If the dosing opening is fully open, the Fish Feeder will supply ca. 5 grams of grain feed (based on Rondett) and if its half open ca. 3 grams. All kinds of grain feed, ranging from 3 to 8 mm, can be used in the Smart Automatic Fish Feeder.

Correct feeding is subject to the water temperature. Do not use the Smart Automatic Fish Feeder at temperatures below 10 °C. From 10 to 18 °C you may feed daily, whereas at temperatures above 18°C feeding can be done several times a day. Feed a quantity which will be taken within 5 minutes.

ITEMS FOR SPECIAL ATTENTION

- Always turn the timer knob clockwise.
- Never turn the red disc. This may cause damage to the timer.
- Prevent the Smart Automatic Fish Feeder from immersing.
- Take care that all covers are duly closed before putting the apparatus into operation.
- If the Smart Automatic Fish Feeder will not be used for a prolonged period of time, remove the feed residues and carefully clean and dry the apparatus. Also remove the batteries.
- If the Smart Automatic Fish Feeder should not operate properly, check the batteries first and replace them, if necessary. Then inspect the dosing container for its proper mounting. Always take care that the feed in the container is dry.

GUARANTEE

The manufacturer guarantees a proper functioning of this device for a period of 24 months from its purchasing date. In case of inexpert use, improper mounting and / or water damage, guarantee will terminate.

RUS ИНСТРУКЦИЯ ПО ЭКСПЛУАТАЦИИ КОРМУШКИ ДЛЯ РЫБ

SMART AUTOMATIC FISH FEEDER

Это устройство применяется для регулярного кормления всех видов прудовых рыб. Благодаря этому рыбы активно растут, улучшается их цвет и укрепляется здоровье. Smart Automatic Fish Feeder подает корм равными частями от 1 до 6 раз в день. Количество корма на одно кормление можно отрегулировать в соответствии с количеством рыб в пруду.

УСТАНОВКА

Закрепите кормушку в удобное место над прудом. Для этого используйте кронштейн, который поставляется в комплекте (A). Можно, например, установить кормушку над водой, применяя прочный шнур (B). Также можно закрепить ее при помощи колышка из нержавеющей стали (C) (поставляется отдельно).

Откройте крышку (D) и вставьте батарейки (1) для таймера (входят в комплект поставки). На этих батарейках (тип АА) кормушка будет работать около 8 недель, в зависимости от частоты кормления. Далее, при помощи черной ручки управления (2) установите таймер так, чтобы местное время соответствовало черному индикатору (3). Всегда поворачивайте ручку по часовой стрелке. Установите количество кормлений (max 6) путем нажатия на внешние маленькие зеленые штифты. Затем, еще раз проверьте правильность настройки.

Откройте вторую крышку (E) и поверните черную ручку (4) в контейнере кормушки против часовой стрелки. Откройте контейнер (5) и наполните его кормом. Поставьте контейнер обратно в кормушку и убедитесь, что пометка "UP" указывает наверх. Количество корма во время кормления может быть отрегулировано при увеличении или уменьшении дозирующего отверстия (6). Проверьте при сухом запуске, соответствует ли количество корма во время кормления вашим требованиям. Если дозирующее отверстие полностью открыто, то кормушка будет насыпать примерно 5 грамм кормовых гранул (на примере корма Rondett). А если оно открыто на половину, то около 3 грамм. Все виды гранулированного корма, размером гранул от 3 до 8 мм, могут использоваться в кормушке для рыб Smart Automatic Fish Feeder.

Правильное кормление также зависит от температуры воды. Не используйте кормушку при температуре меньше 10°C. В диапазоне температур от 10 до 18°C рекомендуется кормить один раз в день, тогда как при температуре выше 18°C кормление может производиться несколько раз в день. Количество корма должно быть таким, чтобы был съеден в течение 5 минут.

ВАЖНО

- Всегда поворачивайте кнопку таймера по часовой стрелке
- Никогда не поворачивайте красный диск, это может повредить таймер
- Защитите кормушку от падения в воду
- Следите за тем, чтобы перед началом включения аппарата все крышки были плотно закрыты
- Если кормушка не будет использоваться длительное время, удалите все остатки корма, аккуратно почистите и просушите аппарат, а также выньте батарейки
- Если прибор стал работать неисправно, сначала проверьте батарейки и при необходимости замените их. Затем проверьте, правильно ли установлен дозирующий контейнер. Всегда следите за тем, чтобы еда в кормушке была сухой.

ГАРАНТИЯ

Производитель гарантирует исправность работы этого устройства в течение 24 месяцев с момента его производства. В случае ненадлежащего использования, неправильной установки и/или повреждения водой, действие гарантии прекращается.